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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:224 Översyn av reglerna för biotopskyddet

Lantbrukare i Sverige måste kunna sköta och bruka sina marker, och i det 
arbetet ingår att kunna plocka bort stenar därifrån. Det är ju fullt rimligt att 
man ska kunna lägga sina stenar i en hög vid gärdeskanten och flytta på dem 
när man så önskar utan att det generella biotopskyddet ska träda in och gälla. 

Sverige ska producera mer mat, och då måste vi underlätta för landets 
lantbrukare att sköta och bruka sina åkrar. Det är därför helt orimligt att vi har 
regler och lagar som gör att det är olagligt eller behövs tillstånd för att flytta en 
stenhög. 

Min fråga till statsrådet Jennie Nilsson är: 

 

Avser statsrådet att se över lagar och regler för biotopskyddet för att underlätta 
för landets lantbrukare?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-15
Besvaras senast
2020-10-21 kl. 12.00


